
 

 

Bestyrelsesmøde  

2023-06-21 kl.17.00 

i Kølkær 
Dagsorden  
Ordstyrer: Dina 

Referent: Flemming/Ida 

Fraværende: Ingen. 

 
 

Emne Uddybning O= Oriente-

ring 

D=Debat 

B=Beslutning 

Ansvarlig Referat 

 

17.00 Besøg fra borgerfor-

eningen 

Kulturhus Kølkær   Vi blev præsenteret for ”Vision Kølkær Park” 

Borgerforeningen foreslår, at de ældste skolebørn evt. 

kan inddrages og hjælpe. Det påbegyndes i august, og 

man håber at få finansiering til planter i efteråret. 

 

Man søger endvidere om at få et nyt kulturhus til såvel 

kulturelle som bevægelsesaktiviteter. Kulturhuset skal 

opføres ved hallen. I den forbindelse er tanken, at 

fjerne den gamle gymnastiksal på skolen. Man håber på 

at dette kan iværksættes i 2024. Midler afventes. 

 

 

17.20 Godkendelse af refera-

ter 

  Dina/Malene Referatet blev godkendt. 



17.25 Status på dagtilbud  

 

 

 

 

 

 

 

 

O Li-

sette/Flem-

ming 

Vi har sat cykelparkering op til sfo og børnehavebørn i 

Arnborg, så der ikke længere køres på tohjulede cykler 

på legepladsen. 

 

Der er pædagogisk tilsyn i Dagtilbuddet i Kølkær den 

28.6.2023. Dette sker årligt ved alle dagtilbud i Her-

ning. 

 

Vi har sendt info til forældrene vedr. sommerferien. 

 

Flemming har haft MUS – samtaler med personalet, og 

generelt har vi glade og tilfredse medarbejdere, der tri-

ves i dagligdagen. 

 

Personalet i dagtilbud har udfyldt APV-skemaer, som 

vi behandler på MED-møde til september 

 

Årsplan for dagtilbud blev præsenteret. Den bliver ko-

ordineret med SFO’en og sendes til forældrene efter 

sommerferien. 

 

Elektriker går i gang med kryberum, og der kommer 

nye vinduer på sydsiden. Begge dele formodes at 

ske/sættes i gang i uge 28+29. 

 

Flemming undersøger med pladsanvisningen, hvorvidt 

man får besked om venteliste, når man opskrives til 

vuggestue; det sker på baggrund af en henvendelse fra 

en forælder. 

 



17.45 Status på skole   O Mari-

anne/Ida/Ma

lene 

Desværre er der 5 børn, der forlader os før tid i forbin-

delse med sommerferien; det er der forskellige årsager 

til. Som en lille skole kan det naturligvis mærkes, når 

vi således ”mister” børn, og det er vi kede af. Vi vil na-

turligvis gerne beholde de børn, der hører os til. 

  

Der arbejdes meget med planlægning af næste år. 

 

Vi har nu styr på vores nye logo, og planen er at de nye 

skilte bliver sat op efter sommerferien. 

I den forbindelse afholder vi en lille fejring og får for-

mentlig besøg af Folkebladet. 

 

Vi er påbegyndt fællesmøder i SFO, Vi sender vore 

pædagoger på kursus i fritidspædagogik. 

 

Der er indkøbt en ny edderkoppegynge til skolen. 

 

Der er endelig etableret område med solsejl i Arnborg, 

og der er i forbindelse hermed indkøbt nye arbejdsmøb-

ler, hvor børnene kan lave skolearbejde ude i skygge. 

Området er således klar til indvielse efter sommerfe-

rien. 

 

Vi har ansat en ny medhjælper i SFOén i Arnborg. 

 

Dina nævnte en bekymring om, hvorvidt man ser for 

meget film i SFOén. Ida følger op på det. 

 

Vi arbejder på at finde på tiltag, der kan gøre det inte-

ressant for vores 4.kl.’s elever at fortsætte i SFO; ikke 

mindst nu hvor dagene i skolen bliver lidt kortere. 

 



Der er ønske om lidt mere information om, hvad der 

sker i SFO, evt. via fotos. Ida følger op. 

 

Malene foreslår at bestyrelsen i sit sommerferiebrev 

opfordrer til at børnene går i SFO – ikke mindst fordi vi 

får kortere skoledage; der skal selvfølgelig være noget 

for børnene at komme efter. 

 

Man kunne bl.a. markedsføre 4.klasse SFO ved de op-

startende forældremøder. 

 

Man kunne af og til opdele børnene aldersmæssigt, så 

de ældste børn får noget ”for sig selv”. 

18.10 Opfølgning på arbejds-

seminar 

Herunder antimobbe-

strategi; allerede vedta-

gen principper; årspla-

nen; forretningsorden. 

To sidstnævnte er 

sendt ud. 

D Dina/Ida/Ma

lene 

Forretningsordenen blev underskrevet af bestyrelsen. 

 

Antimobbestrategi arbejder vi videre med til septem-

ber, hvor vi også arbejder med principper og retnings-

linjer for SFO. 

De allerede gældende principper for lejrskole og eks-

kursioner; klasselærerfunktion og samarbejde mellem 

skole og hjem bliver genbesøgt. Desuden tager vi hul 

på et princip for teamsamarbejde. 

 

 

Malene præsenterede Teamsamarbejde for skolen; vi 

arbejder med det onsdag i uge 26 sammen med HR – 

en opfølgning på vores pædagogiske weekend i januar. 

Fokus bliver på faglighed og refleksion frem for koor-

dinering. 

 Høringssvar vedrø-

rende den nye Børne- 

og ungepolitik 

Oplæg sendt ud; hvad 

svarer vi? 

  Malene præsenterede forslag til høringssvar.  

Høringssvaret underskrives og sendes af Dina. 



 Graffiti    Der har ikke været graffiti de sidste 3 uger. 

Vi drøftede, hvordan det kan tackles. Vi håber meget, 

det var en forbigående foreteelse. 

 Evt.    Brandveje i Arnborg. Vi debatterede hvordan vi kan få 

forældrene, til at benytte parkeringspladserne ved af-

hentning eller aflevering af børn. 

Malene lægger et skriv på Aula. 

 

Vedr. skolefoto. Helle har været i kontakt med fotograf 

i Fasterholt, men han ønsker ikke at lave skolefoto pt.  

Helle arbejder videre på sagen. 

 

Bestyrelsen udgiver et sommerbrev med info om årets 

arbejde. 

   

 

 

 

   

 

 


